
 

 
1. CONSTITUCIÓ DE LA SUBMESA TÈCNICA D’ENERGIA I MEDI AMBIENT 
Començar intervinent el conseller de Territori, Energia i Mobilitat explicant el perquè de 
la constitució de la submesa la qual queda constituïda amb tots els membres allà 
representats o sigui representants de conselleries, de la FELIB, d’altres administracions 
i entitats ciutadanes. 
 
2. OBJECTIUS I ÀMBITS D’ACTUACIÓ DE LA SUBMESA TÈCNICA D’ENERGIA I 

MEDI AMBIENT 
El Conseller Marc Pons i el Director General d’Energia Joan Groixart explicà els 
objectius a assolir en els propers anys amb el tema energètic, planteja una transició 
energètica molt ambiciosa per arribar al 2050 amb un model totalment descarbonitzat, 
explicà també que avui en aquesta submesa no es tractaran temes de medi ambient ja 
que el conseller Vicenç Vidal no pot assistir. Explicà també els diferents plans 
d’adaptació, Pla Integral, transport col·lectiu compartit, partint de que tenim un pla 
energètic de producció de tan sols un 3% de renovables i que la poca capacitat de 
decisió d’aquesta mesa, ja que les decisions més importants amb el que es pretén amb 
aquest canvi energètic competeix a l’administració de l’Estat, açò i tot no deixa de 
banda la voluntat ferme d’aquesta conselleria per assolir aquesta transició en els 
propers anys. 
 
3. DESENVOLUPAMENT DEL PLA DE TRANSICIÓ ENERGÈTICA DE LES ILLES 

BALEARS INDICADORS OBJECTIUS I LÍNIES DE TREBALL 
En aquest punt es fa entrega d’un document consider que seria interessant que es fes 
arribar a tots els Ajuntament. En aquest document es recull tota la previsió que es 
pretén fins l’any 2050. Com ja he dit és un document molt ambiciós. Crec fermament 
amb aquest Pla, ara bé, també tenc de dir que es fa bastant difícil la seva consecució. 
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Una vegada esbrinat dit document, es va obrir torn d’intervencions, hi va haver 
diferents intervencions per part de la FELIB es va fer dues preguntes molt concretes, 
la primera: com s’explica que la resta d’Espanya s’ha crescut amb renovables i a 
Balears no, la segona pregunta: pensen presentar projectes a la convocatòria de 
l’impost turístic ja que amb la mateixa es prioritza la transició energètica? El 
conseller contestar a les dues preguntes per la qual cosa la primera va dir que havia 
fet poca feina amb el sentit d’anar incorporant energia renovable, també s’ha de 
tenir en compte els impactes que es produeixen damunt el territori de certes 
instal·lacions. A la segona pregunta contestà que si que pensaven presentar 
projectes per valor de 10 milions d’euros amb referència a la transició energètica. 
Altres intervencions que es van produir rallar sobre els cotxes de lloguer, podien ser 
elèctrics? un altre tema de debat va ser la reconversió de la central des Murtarà que 
açò podria produir pèrdues de puestos de feina, obrir un important debat en el qual 
quedà clar que s’ha de protegir als treballadors. Amb açò formalitzar una reunió la 
Direcció General de Treball, empresa, sindicats. 
 
4. TORN OBERT DE PARAULES 
 
No hi va haver intervencions 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

Una vegada emplenat, ho podeu enviar escanejat a: 
felib@felib.es   ó bé per fax  971763102 

 
 


